
OBECNE ZASTUPITELSTVO VO VRBOVE

z 30. zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva obce Vrbov,
konan6ho dfia 05.09.2018

Pritomni:

Poslanci: Peter Kuzmiak, lvan Mirga, J6n Grill, Peter Regec, Daniel Krernpaskli, Ing. Norbert
Fassinger, Radovan Parimucha, Radovan Bartko, Ing. Pavel Hreberi6r
Hlavny kontrol6r obce: Bc. Martin Hoffmann
Nepritomni: -
Hostia: Mgr. PatriciaBal|Lovit, Anton Hriri6k, Tom65 Kr6tky, Zdenko Kr6tky, MichalJankura

I . Otvorenie
2. Urdenie zapisovatel'a a overovatel'ov zSpisnice
3. Vol'ba n6vrhovej kornisie
4. Kontrola plnenia uznesenf
5 Oprava Lrznesenia (,. 7212018 zo dria 28.6.2018
6. Pl6n kontrolnej dinnosti hlavndho kontrol6ra obce Vrbov na II. polrok 2018
7 . Vol'ba z6stupcov do rady Skoly
8. Cesty v r6mskej osade

9. Dodatok d. I k zmluve o dielo
10. Materskii 5kola Vrbov
I I . Spr6va za vychovno-vzdelAvaciu dinrrost' za Skolsky rok 201 112018
12. Pl6n priice na Skolsky rok 201 812019

I 3. Irrovo.;any Skolsky vzdel|vaci program
14. Rozpodtovd opatrenie d. 3
15. ECAV - Ziadost'o vr6tenie pozemkov
16. RKC Vrbov - Ziadost'o odpredaj pozemku
17. Ziadosti obdanov
o Petra Hatasov6 - Liadost' o prehodnotenie uznesen ia (,. 67 12018
o Lenka Pl'utov6 - Ziadost'o pen6jom

Anton Hriri6k - Ziadost'o pren6joni nebytovych priestorov
o Mgr. K. Schmogner - ponuka na odkripenie spoluvlastnfckych podielov v r6mci predkLrpndho

pr6va
o Michal Jankura, Otilia Zajacovit - Liadost's polufinancovanie domovej distidky odpadovych

v6d
o Mari6n Hlav6d _ Ziadost' o odpredaj pozemkr;
o Tirnea Mad6kov6_ Ziadost' o odpredaj pozemkov
o Marlin Mirga - Ziadosf o odpredaj pozemku
o E,rna Olej6rov6 - Ziaclost'o zrrenLl a doplnok k UP obce Vrbov
o M ilena Kokyov6 a tnani. Valter - Ziadost' o odpredaj pozemku
o Slavornir Zurnmer - Ziadost'o pren6jom vo vlastnfctve obce Vrbov
I B. R6zne
19. Diskusia
20. Z|ver

Priebeh rokovania

1. Otvorenie
Dne5n6 zasadnutie obecndho zastr-rpitel'stva otvorila a viedla Mgr. Tatiana Faltinov6, starostka obce,

ktor6 z6roveri privitala vSetkych pritomnych a skonStatovala, Le zastupitel'stvo je uzn65aniaschopnd.

Predstavila a obozn6mila poslancov s programom dneindho zasadnutia, oplitala sa pritomnfch
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poslancov, di k prograrnu majfr nejakd d'alSie n6vrhy. Nikto z poslancov nemal Liadny n6vrh tak sa
pristrhpi lo k h lasovaniu.
K tomuto bodu bolo prijatd Uznesenie i.76 12018.
Z celkov6ho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZAnfxrh.

2. Urienie zapisovatel'a a overovatel'ov zfpisnice
Za zapisovatel'ku na dne5nom zasadnuti bola urden6 Mariana Vilgov6.
Za overoyatel'ov z6:pisnice boli navrhnuti Radovan Bartko a Radovan Parimucha
O tomto bode sa nehlasovalo.

3.Vol'ba nrivrhovej komisie
Do n6vrhovej kornisie boli navrhnuti : Daniel Krempask! a J6n G6ll
K tomuto bodu bolo prijatd Uznesenie i.7812018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 7 poslancov ZAnixrh a 2 poslanci sazdrlali hlasovania.

4. Kontrola plnenia uzneseni
Starostka previedla kontrolu plnenia uzneseni, uznesenia z predo5ldho zasadnutia Obecn6ho
zastupitel'stva boli splnen6. Zdmery odpredaja a n6jmu, ktord boli schv6lend boli vyvesen6 na riradnej
tabLrli obce.

5. Oprava uznesenia i.7212018 zo dfia 28.6.2018
Starostka inforrnovala poslancov, Le zkatastr6lneho tradu pri5lo preruSenie konania na predaj
pozemku Jozefovi Regecovi, z d6vodu potreby opravit' uznesenie, v ktorom nebola vycitovan6 suma
za rn2 a bolo za potreby uviest'd6vod hodn;i osobitndho zretel'a na odpredaj predrnetndho pozemku.
K tonruto bodu bolo prijatd uznesenie i.7912018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 po:;lancov ZA nilrh.

6. Pl6n kontrolnej iinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce Vrbov na II. polrok 2018
Hlavrry kontrol6r Bc. Martin Hoffman informoval poslancov o pl6ne kontrolnej dinnosti hlavndho
kontrol6ra obce Vrbov na II. polrok 2018.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 80/2018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA nivrh

7. Vol'ba zfstupcov do rady Skoly
Starostka informovala poslancov o torn, Ze skondilo funkdn6 obdobie poslancom, ktorli boli v rade
Skoly. Je potrebn6 opiit'zvolit'z6stupcov do rady Skoly, aby rada Skoly mohla d'alej fungovat'.
Poslanci z pornedzi seba Lrrdili za dlenov do rady Skoly Daniela Krempask6ho, Ivana Mirgu, Petra
Kuzmiaka a starostku obce Mgr. Tatianu Faltinovrl.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 81/2018.
Z celkovdho podtLr 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov za ndvrh.

8. Cesty v r6mskej osade
Starostka iuformovala poslancov, Ze dasto sa chodia r6movia informovat' aLiadat' cestu v osade. Cesty
srli vzlorn stave, deti chodia 5pinav6. Dala premerat'cesty vr6mskej osade apribliZne prepoditat'
slrrnlr, za akri by sa mohli cesty vysypat'rnakadamom s niislednfm uvalcovanfm makadamu. 2a360 m
cesty o Sirke 4 m by st6lo cca l0 000 € .

Poslanci viedli diskusiu po ktorej sa rozhodli, Ze do sumy l5 000 € aj so zaliatlm makadamu Zivicou
rn6Ze starostka zrealizovat' opravu ciest v r6rnskej osade.

K tornuto bodu bolo prijatd uznesenie i.8212018.
Z celkov6ho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov zandvrh.



9. Dodatok I.1 k zmluve o dielo
Starostka informovala poslancov, Ze na predch6dzajficom zasadnuti obecndho zastupitel'stva schvSlili

sunru 8 000 € na zitbradlie popri ceste 111536 na chodniku centrum-kripalisko. Dalej informovala, Le

bolo potrebnd opravit'daZd'ovri kanaliz6ciu azrealizovat'splaikovfr kanaliz6ciu pri rodinnfch domoch

sLip. dislo 6 a 5. V5etky pr6ce boli nacenen6 na sumu 7 795,20 €. Ztoho zrealizovanie zilbradlia za

cenu 2 822,40 €, oprava daZd'ovej kanalizdcie za cenu 3841,20 € azrealizovanie spla5kovej

kanalizdcie za cenu 1 13 1 ,60 €.

Poslanci viedli diskusiu.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 83/2018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov zandvrh.

10. Materskd Skola Vrbov
Starostka informovala poslancov o tom, Ze bol vypracovanyi projekt za 2 000 €. Bolo vyhl6send
verejnd obstar6vanie, no nikto sa neprihl6sil. Starostka navrhla poslancom aby sa finandnd prostriedky

vo vy5ke 50 000, ktorymi disponuje obec a 10 000 €, ktorlfmi disponuje matersk6 Skola presunuli do

d'alSieho roka.

K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 84/2018
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov zantxrh.

1 1. Sprdva za v;ichovno-vzdelivaciu Iinnost' za Skolskf rok 2017 l20l8
Starostka oslovila riaditel'ku ZS Mgr. Patrfciu BaltZovi, aby informovala poslancov o spr6ve.

Riaditefa ZS uviedla, Le v spr6ve su uveden6 vlfsledky Liakov jednotlivo po triedach,
umiestnenie Ziakov 9 rodnika na strednych Skol6ch ataktreL podet Liakov, ktory nastripili do

prveho rodnika. Uviedla, Ze v sudasnosti je na Skole 236 Ziakov. Podet Ziakov za poslednd

obdobie st[rpol o 12.

K tomuto bodu bolo prijat6 uznesenie i. 85/2018, kde obecnd zastupitel'stvo berie na

vedomie Spr6vu za vychovno-vzdel6vaciu dinnost' za 5kolsky rok 201 712018.

12. Pl6n price na Skolsky rok 2018/2019
Riaditel'ka d'alej informovala poslancov o pl6ne prdce na Skolskj rok 201812019, o ciel'och , krfiZkoch

a o spolupr6ci s obecnyrn [tradom.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 86/2018.

Z celkoveho podtu 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA n6vrh.

13. Inovovanf Skolsky vzdeLlvaci program

Riaditel'ka informuje, Le v 4. a v 8. rodniku sa upravovali predmety, okrem anglick6ho jazyka
je povinny e5te jeden ctdzi jazyk. V programe je uvedend, do v5etko majri Liaci ovl6dat' na

prvom a na druhom stupni ZS.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i.87/2018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA nixrh.

14. Rozpoitov6 opatrenie i.3

K tornuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 88/2018.

Z celkoveho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov zanivrh.
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15. ECAV - Ziadost'o vrftenie pozemkov
Starostka preditala Ziadost'ECAV o vr6tenie pozemkov.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie 8912018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov sa 9 poslancov zdrLalo hlasovania.

16. RKC Vrbov - Ziadost'o odpredaj pozemku

Starostka preditala pripis - namietanie uznesenia (,. 6812018 229. riadneho zasadnutie OZ vo
Vrbove zo di,a28.6.2018 aZiadost"o opiitovnd prejednanie Ziadosti RKC, ktord dorudil Ing.
Mgr. Andrej Legutkli na obecny irrad k predchddzaj[rcej Ziadosti o odpredaj pozemkr-r.

Poslanci vzali na vedomie pripis - namietanie uznesenia ....

Podl'a zakona t.. 36911990 o obecnom zriadeni I 12 ods. 7 hovori. Ze podrobne prar,'idla
orokovani OZupravi rokovaci poriadok. Rokovaci poriadok OZv dl. 10 ods.5 upravuje 3

sp6soby hlasovania: ZA. PROTI a ZDRZAL SA.

K tomuto bodu bolo prijate uznesenie i. 90/2018.

17. Liadosti obianov:

- Petra Hatasovi - Ziatlost' o prehodnotenie uznesenia i. 6712018

Starostka preditala Ziadost' o prehodnotenie uznesenia i,. 6112018, ktor[r adresovala Petra Hatasovd
obecndmu zastupitel'stvu. Starostka infonnovala poslancov o rozhovore s dopravnyrni policajtrni. kde
policajti obozn6mili starostku o torn. Ze na ulicu horn6 sa nenr6Ze osadit'znadka obmedzenie rvchlosti
na 20 kmih. z d6vodu. Ze by bolo za potreby dat'na cestu a.j spomal'ovacie prahy.

Poslarrci viedli diskusiu. po ktorej sa uzhodli na tom. Ze po jednani s dopravnym inSpektor6torn
starostkou obce sa na hornf ulicu osadi znadka obvtn6 z6na.

Poslanci pristrlpili k hlasovaniu.

K tomuto bodu bolo prijate uznesenie i.91/2018.

Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA niwrh.

- Lenka Pl'utovi - Ziatlost'o prenijom
Starostka predftala Ziadost'o prendjom a infonnovala poslancov. ie pfrr Jozef Zivtitk ukondil
Prev6dzku potravfn v nebytovlch priestoroch pri obecnom tlirade vo vlastnictve obce.
Poslanci viedli diskusiu.
Z celkov6ho podtu 9 poslancov hlasoval I poslanec ZAt'tilrl'r a 8 poslancov sazdrLalo hlasovania.
UN ESENIE NEBOLO PRIJATE.

- Anton Hrififk - Ziadost'o prenrijom nebytovych priestorov
Starostka preditala Ziadost' o pren6jorn nebytovych priestorov.
Poslarrci viedli diskusiu.
Z celkovdho podtu 8 poslancov h lasovali 4 poslanci za navrh a 4 poslanci sa zdriali hlasovania.
UZN ESENIE NEBOLO PRIJATE.
OdiSiel poslanec lng. Norbert Fassinger.

Z d6vodu, Ze k danym Ziadostiam nebolo prijat6 Liadne uznesenie vyhl6sili poslanci verejnf
obchodnir stit'aZ na pren6jom nebytovych priestorov sirp. dislo 204, parcela dfslo 325 za
tychto podmienok: - Nrijorn rninirn6lne 100 €imesiac
- Rekon5trukcia interieru vo vlastnych niikladoch n6jomcr-r

/

/

a__
-_.?-..-_,/



Schv6lenie vyhemej ponuky komisiou urdenou obecnlim zastupitel'stvom v zloLeni: Peter Regec,

Radovan Parimucha, lng. Pavel Hreberi6r.
N6sledn6 uzavretie nrijomnej zmluvy starostkou obce.

K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i.9412018.
Z celkovdho podtu 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov zandvrh.

- Michal Jankura, Otilia Zajacovh - Ziadost's polufinancovanie domovej iistiiky odpadovfch
v6d
Starostka uviedla, Ze telefonicky kontaktovala pani A. Vanedkovft a starostke oznSmila, Ze nesfhlasia
s prekopanim a uloZenim kanalizadn6ho potrubia cezich pozemok. Poslanci hl'adali rie5enie napojenia
nakanaliziciu Michala Jankuru a Otilie Zajacovel.
Starostka odiSla, poverila vedenim zasadnutia OZ zhstrtpcu Petra Kuzmiaka.
Poslanci sa zhodli r1a tom, Ze danou Ziadost'or"r sa budf zaoberat' po odovzdani kanalizitcie do spriivy
PVS.
K tonruto bodu bolo prijat6 uznesenie d. 9512018, v ktorom OZ berie na vedomie Ziadost'

s polufinancovanie dornovej distidky odpadoqich v6d

- Mgr. K. Schm6gner - ponuka na odkripenie spoluvlastnickych podielov v rimci predkupn6ho
prdva
Zistupca predital ponuku na odkripenie spoluvlastnickych podielov v r6mci predkupndho pr6va.

Poslanci viedli diskusiu a uzhodli sa na tom, Le obec nem6 zinjem o odkripenie spoluvlastnickych
podielov v r6mci predkupn6ho prSva za cenu 152 457 €, ktor6je uveden6 v ponuke.

K tomuto bodu bolo prijat6 uznesenie i.9612018.
Z celkovdho podtu 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov zanivrh.

- Maridn Hlavrli - Ziadost' o odpredaj pozemku
Ked'Ze sa touto Ziadost'ou obecnd zastupitel'stvo zaoberalo uL na predchidzaj6cich zasadnutiach

pristfrpili poslanci priarno k hlasovaniu.
K tomuto bodLr bolo prijatd uznesenie i.9712018.
Z celkovdho podtu 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA niryrl't.

- Timea Maiikovi - Ziadost'o odpredaj pozemkov
Aj touto Ziadost'ou sa obecn6 zastupitel'stvo zaoberalo uZ na predchidzaj'lcich zasadnutiach pristripili
poslanci priamo k hlasovaniu.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 98/2018.
Z celkoveho podtu 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA nisrh

- Martin Mirga * Ziadost'o odpredaj pozemku
Zlstup ca pred ita I Z iadost' o odpredaj poze m ku.

Poslanci viedli diskusiu po ktorej pri5li kzaveru, Ze pozemky nie s[r v sirlade s rizemnym pl6nom

obce.
Poslanci prist[rpili k hlasovaniu.
Z celkov6ho podtu 8 poslancov hlasovalo 7 poslancov PROTI nSvrhu a I poslanec sa zdrLal

hlasovania.

- Erna Olejrirovi - Ziadost' o zmenu a doplnok k UP obce Vrbov
Zirstupca predital Ziadost'o zfftenu a doplnok k UP obce Vrbov.
Poslanci savdiskusii vzhl'adom nato,Le fzemnypl6njeuZvovy55omSt6diurie5enia,zhodli natom,
Ze Ziadost'ou sa budLi zaoberat'pri d'al5ej diastkovej zmene rizemndho pl6nu obce Vrbov.
Poslanci pristirpili k hlasovaniu.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 100/2018, v ktorom OZ berie na vedomie Ziadost' o zmenll

a doplnok k UP obce Vrbov.



- Milena Kokyov6 a manZ. Valter - Ziadosf o odpredaj pozemku
Zistupca pred ital Ziadost' o odpredaj poze mku.
Poslanci viedli diskusiu a zhodli sa na torn, Ze Ziadost'ou sa budf zaoberat' aZ po odstr6neni diernej

stavby, ktoni realizujri.
Poslanci pristtipili k hlasovaniu.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie E. l0l/2018, v ktorom obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie
Ziadost' o odpredaj pozemku.

- Slavomir Zummer - Ziadost'o pren6jom vo vlastnictve obce Vrbov
Zitstupca predital Ziadost'o pren6jom vo vlastnictve obce Vrbov.
Poslanci sa v diskusii uzhodli, Le vzhl'adotn dlhodob6ho uZivania pozemku schv5lia zamer pren6jmu

dasti pozernku parc.d. KN C 182/1.

Poslanci pristrhpili k lrlasovaniu.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 102/2018.
Z celkovdlro podtLr 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA nixrh.

18. R6zne

Nakol'ko v zasadacej miestnosti boli prftomny aj synovia pani Jany KrStkej doloZili znalecky posudok

k Ziadosti o odk[rpenie obecndho pozemku, ktorou sa obecnd zastupitel'stvo zaoberalo na

predch6dzaj [rcom zasadrr uti obecndho zastupite l'stva.

Poslanci boli s problematikou obozn6meny zpredchbdzajirceho zasadania. pristLipili k hlasovaniu.

K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 103/2018.

Z celkovdho podtLr 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA nivrh.

Nakol'ko poslanci vedia o problematike s obecnou komunik6ciou na Sipkovom vrchu, uzhodli sa na

tom. Ze je potrebnd opravit' kritick6 miesta na tejto obecnej komunik6cii.

Dalej poslanci rieSili aj problematiku n6mestia v r6mskej osade.

Poslanci navrhli, aby sa rie5il cyklochodnik cez ulidku okolo penzi6nu Karin ku kLipalisku. Navrhli
aby sa zadali rie5it' rrysporiadanie pozemkov s SPF formou vlastnictva alebo n6jrnLr. Jedn6 sa

o pozernky parc. dislo E KN 1 53411. 153312 a 153311.

19. Diskusia

20. Zi*er
Poslanec Daniel Krempasky predital n6vrh prijatlich uzneseni. Poslanci nemali Liadne othzky
a program 30. zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva bol vyderpany. Zislupca pod'akoval
pritonrnym poslancom za idast' a zasadnutie ukondil.

Zapisala: Mariana Vilgov6

Overovatelia: Radovan Parimucha

Mgr. Tatiana Faltinov6
starostka obce
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Radovan Bartko


